
Verzoek debat over Deelname P10 (en vervolg)

Toelichting:

Er ligt een raadsbrief en het jaarverslag P10 van 2019. De PVV heeft altijd haar 
bedenkingen gehad over het deelnemen aan dit soort overlegclubjes. In de 
regel kosten overlegstructuren (relatief) veel geld en de opbrengsten zijn 
minimaal dan wel niet altijd te meten. 

De Partij voor de Vrijheid heeft behoefte om van de portefeuillehouder te 
horen waarom het zinvol is om de deelname te continueren. Wat heeft het ons 
gebracht in het eerste jaar en welke resultaten kunnen wij in de nabije 
toekomst concreet verwachten?


